
Úřední deska 

Zápis z jednání 25.06.2008 

Typ dokumentu: Usnesení zastupitelstva města  

Číslo jednací: č. 10  

Datum vyvěšení: 26.06.2008  

Datum sejmutí oznámení: 12.07.2008 

o průběhu 10. zasedání Zastupitelstva města Lanžhot  

konaného dne 25. června 2008 v zasedací místnosti MěÚ v Lanžhotě 

  

  
Starosta p. František Hrnčíř zahájil 10. zasedání Zastupitelstva města Lanžhot (dále jen 

„zastupitelstvo města“) v 19,03 hod. a všechny přivítal krátkým proslovem. 

  

Bod č. 1 

Zahájení – určení ověřovatelů 
  

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 

Městského úřadu Lanžhot, v místním rozhlase, na webových stránkách města a v místním 

kanále kabelové televize Lanžhot, a to 7 dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, 

že je přítomno 16 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

  

  

Přítomni, omluveni, nepřítomni:    viz prezenční listina – příloha č. 1 zápisu 

Zapisovatelkou byla jmenována paní Anna Moučková. 

  

  

Starosta vyzval přítomné, zda mají připomínky k programu. Připomínky nebyly vzneseny. 

Přednesl tedy návrh programu: 

Usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e následující program zasedání zastupitelstva města  

1. Zahájení       -   schválení programu 

-   určení ověřovatelů 

2. Kontrola usnesení 

3. Zpráva z jednání rady města 

4. Zpráva finančního výboru – plnění rozpočtu 

5. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatření č. 2 

6. Prodej městských bytů 

7. Výstavba v lokalitě Pod Ploty 

8. Koupě pozemků v lokalitě Vinohrady 

9. Pořízení klimatizace do restaurace Podlužan 

                10. Různé 

                11. Závěr 

Hlasování č. 1:           pro 16                         proti 0             zdržel se 0 
Ing. Josef Polách prohlásil, že kontrola zápisu z minulého jednání zastupitelstva, konaného 

dne 08.04.2008, proběhla bez závad. 



  

Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen 

k nahlédnutí v úřadovně MěÚ. K zápisu nebyly vzneseny připomínky a proto je považován za 

schválený. 

  

Starosta navrhl ověřovatele zápisu o průběhu 10. zasedání zastupitelstva města. Navrženi byli 

Ing. Zdenka Hrubá a Mgr. Marek Uhlíř 

Usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo města Lanžhot 

s c h v a l u j e   za ověřovatele zápisu o průběhu 10. zasedání zastupitelstva města Ing. 

Zdenku Hrubou a Mgr. Marka Uhlíře 

Hlasování č. 2:           pro 16                                     proti 0                                     zdržel se 0  
  

  

Bod č. 2 

Kontrola usnesení 

  
Kontrolu usnesení provedl Ing. Vladimír Pardík. Minulé zasedání ZM neukládalo žádné 

úkoly. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo města 

b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu o kontrole usnesení  

Hlasování č. 3:           pro 16                         proti  0                                    zdržel se 0  

  

  

  

Bod č. 3 

Zpráva z jednání rady města 
  

Zprávu z jednání rady města přednesl p. Ludvík Svozil.Zpráva tvoří přílohu č. 2 tohoto 

zápisu. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo města 
b e r e   n a   v ě d o m í     zprávu z jednání rady města.  

Hlasování č. 4:           pro 16                                    proti 0                                    zdržel se 0  

  
  

  

Bod č. 4. 

Zpráva finančního výboru – plnění rozpočtu 
  

Předkládá Ing. Aleš Uher. Plnění rozpočtu bylo přílohou materiálů zaslaných členům 

zastupitelstva společně s pozvánkou. Zpráva finančního výboru je přílohou č. 3 tohoto 

zápisu. 

Diskuse:  bez připomínek 

Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e    zprávu finančního výboru o plnění rozpočtu    



hlasování č. 5:            pro 16                         proti 0                                    zdržel se 0  
  

  

  

Bod č. 5 

Úprava rozpočtu – rozpočtové opatření č. 2/2008 

  

Předkládá Ing. Aleš Uher. Návrh rozpočtového opatření byl součástí písemným 

materiálů. 

PŘÍJMY 
-          105.000 Kč     - dotace ÚP pro MZŠ – změna smlouvy 

+    538.000 Kč     - dotace na prac. VPP, praktikantka 

-          241.500 Kč     - dotace na kanalizaci (JMK) vyúčtování 

+     90.000 Kč     - dotace na územní plán (JMK) 

+     90.000 Kč     - grant Energie z přírody – MND Hodonín 

+    371.500 Kč 

VÝDAJE 
-          105.000 Kč     - dotace ÚP pro MZŠ – změna smlouvy 

+    538.000 Kč     - dotace na pracovníky na VPP 

-          241.500 Kč     - kanalizace vyúčtování dotace 

+     90.000 Kč     - územní plán navýšení o dotaci 

+     90.000 Kč     - dětské hřiště navýšení o grant MND 

+    371.500 Kč 

Diskuse: bez připomínek. 

Usnesení č. 6 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e    rozpočtové opatření č. 2/2008, kterým se provádí úprava rozpočtu 

Hlasování č. 6:           pro 16                         proti 0                                    zdržel se 0  
  

  

  

Bod č. 6 

Prodej městských bytů 

  
Předkládá starosta. Seznámil přítomné se záměrem prodeje bytů. Je to dlouhodobější akce. 

Pravděpodobně bude svěřena některé z realitních kanceláří, kde s tímto mají zkušenosti. 

Doporučuje pověřit radu města přípravou prodeje. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 7 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e   záměr prodeje městských bytů 

Hlasování č. 7:           pro 16                         proti 0                                    zdržel se 0  
Usnesení č. 8 

Zastupitelstvo města 

p o v ě ř u j e    radu města přípravou prodeje městských bytů     

Hlasování č. 8:           pro 16                         proti 0                                    zdržel se 0    

  

Bod č. 7 

Výstavba v lokalitě Pod Ploty 

  



Předkládá místostarosta. O výstavbě v této lokalitě se uvažuje již dlouho. Územní plán zde 

počítá s bydlením v rodinných domech. Město zde pozemky ve vlastnictví nemá. Celá lokalita 

je ve vlastnictví soukromých osob. Jedná se o asi 30 vlastníků. Pozemky by se měly 

vykupovat v délce asi 350 m. S většinou majitelů již bylo jednáno, jsou ochotní na prodej 

přistoupit, někteří požadují stavební místo. O ceně se ještě bude jednat na plánovaném 

podzimním setkání. Musí se udělat zástavbový plán, vyřešit inženýrské sítě, přístupové cesty 

atd. Možná bude celý záměr realizovat nějaká firma. Jde o odborně, časově i finančně 

náročnou akci. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 9 

Zastupitelstvo města 
p o v ě ř u j e    radu města jednáním s majiteli pozemků v lokalitě Pod Ploty o plánové 

zástavbě a odkoupení pozemků     

Hlasování č. 9:           pro  16                                    proti 0                                    zdržel se 0  

  

  

  

Bod č. 8 

Koupě pozemků v lokalitě Vinohrady 

  
Předkládá místostarosta. Geometrický plánek byl přílohou materiálů. Realizací této přístupové 

cesty by v této lokalitě vznikly 3-4 stavební místa. Jeden z účastníků p. Vítězslav Osička 

nesouhlasí s výměrou, ani nabízenou cenou. Poslední 2 týdny byl ale mimo město a nebylo 

možné s ním jednat. Proto RM navrhuje jednání o tomto bodu odložit a schválit na 

podzimním jednání ZM. Mezitím bude dále jednáno s p. Osičkou a dalšími majiteli, hlavně o 

ceně. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 10 

Zastupitelstvo města 
o d k l á d á    koupi pozemků v lokalitě Vinohrady  

Hlasování č. 10:         pro 16                         proti 0                                    zdržel se  0 

  

  

  

Bod č. 9 

Pořízení klimatizace do restaurace Podlužan 

  
Předkládá starosta. O pořízení klimatizace požádal nájemce pan Petr Trčka. Předložil 3 

cenové nabídky na instalaci klimatizace. Současně je ochoten se na pořizovacích nákladech 

podílet 50%. Klimatizace má být umístěna ve výčepu, jídelně a v baru. Rada navrhuje schválit 

pořízení klimatizace. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 11 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e   pořízení klimatizace do restaurace Podlužan     

Hlasování č. 11:         pro 16                         proti 0                                     zdržel se 0  
  

Bod č. 10 

Různé 

  



a) Umístnění kamery na Náměstí 
Starosta navrhuje z důvodu častých krádeží kol a dodržování pořádku na Náměstí umístnit 

kameru na budovu MěÚ, která bude snímat dění na Náměstí. 

Diskuse: bez připomínek 

Usnesení č. 12 

Zastupitelstvo města 
s c h v a l u j e     umístnění kamery na budovu MěÚ 

hlasování č. 12:          pro 16                                    proti 0                                    zdržel se 0  

  

  

Informace starosty 

  

Moravské naftové doly poskytly dotaci ve výši 90.000,- Kč na vybudování dětského hřiště. 

Celková pořizovací cena byla 180.000,- Kč. 

  

Návštěvnické centrum – příloha materiálů. Vize pro zviditelnění a zatraktivnění města 

v příštích letech. 

  

Bankomat – momentálně mimo provoz. V republice byly v posledním týdnu odcizeny 4 

bankomaty. Po bezpečnostních opatřeních, které firma zamýšlí udělat, bude opět uveden do 

provozu. 

  

Projekt protipovodňové ochrany – je odeslán na posouzení. Ministerstvo životního prostředí 

nemá námitky. Čeká se na hodnocení strategického experta, který ho ještě neposoudil. 

  

Opravy chodníků – již naplánované opravy budou stát asi 2 mil. Kč. V dalších opravách se 

bude pokračovat. 

  

  
Ing. Josef Polách – zpomalovací ostrůvek pod Komárnovem neplní funkci. Navrhuje 

vybudovat zpomalovací pruhy, které donutí řidiče zpomalit. Stačily by 2-3 pásy pruhů na 

hlavní cestě, popř. na ul. Kostická. 

  

Odpočívadlo pro cyklisty na Náměstí pod kaštany. Jde o 2 lavice, stůl, odpadkový koš a 

informační tabuli o Regionu a obci. Vybudováno z dotace JmK. 

  

  

Věra Hostinová – informuje o konání Letního tanečního gala ve čtvrtek 26.06.2008 v 16,00 

hod. v sále restaurace Podlužan. 

  

  

Ing. Zdenka Hrubá – navrhuje umístnit více laviček po obci. 

  

starosta – několik je jich rozmístněných, jsou často terčem vandalů, jsou poničené, polámané, 

je kolem nich nepořádek. Občané bydlící poblíž si stěžují na hluk na nepořádek. 

  

Bod č. 11 

Závěr 

  
Na závěr starosta poděkoval členům zastupitelstva za práci. 



Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva města Lanžhot 

ve  20,10 hod. 

  

  

  

  

  

  

…………………………….                                                          ……………………………. 

  

       ověřovatel                                                                                               ověřovatel 
  

  

  

…………………………….. 

František Hrnčíř 

starosta města Lanžhot 
  

  

  

  

V Lanžhotě dne 25. června 2008 

Zapsala: Anna Moučková 
 


